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通告編號：2022/23-128 

 

第六十屆校慶聯校頒獎典禮安排 

 

各位家長: 

 

就早前發出的「第六十屆校慶聯校頒獎典禮事宜」家長信，現進一步告知有關安排。本校將於2023

年1月14日(星期六)下午5時至7時於灣仔伊利沙伯體育館舉行「六十周年校慶聯校頒獎禮暨匯演」。 

 

為使典禮能順利進行，學校將於2023年1月13日下午及2023年1月14日上午進行綵排。學生工作人

員及表演者均需出席綵排，詳情稍後將另發家長信通知。2023年1月13日當日放學時間為下午12

時45分。 

 

2023年1月14日當天，學生須於下午4時正準時抵達活動場地點名。學生必須穿著整齊校服參加活

動。早前已報名出席活動的家長須於下午4時45分前入場就座。當天，所有學生必須完成快速抗原

測試，在該呈陰性結果的測試棒上記錄其姓名和測試日期(2023年1月14日)，並拍照以作紀錄。 

 

因應政府調整本地防疫措施，已經取消對學校的「疫苗通行證」要求，所有學生必須參加典禮。

如學生因病缺席，家長須於典禮當天早上致電學校通知，並於學生回校時將家長信和醫生紙交予

班主任。2023年1月16日為頒獎禮後假期，學生無須上學。 

 

敬祝 

安康！ 

 

校長 

談國軒          

 

二零二三年一月六日 
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Circular No.: 2022/23-128             6 January 2023 

 

Dear Parents, 

 

Arrangements for the 60th Anniversary Joint-School Speech Day 

 

Further to the parent circular titled “The 60th Anniversary Joint-School Speech Day”, I write to update 

the arrangements about the event.  Our 60th Anniversary Joint-School Speech Day will be held in 

Queen Elizabeth Stadium during the period of 5:00 – 7:00 p.m. on 14 January 2023 (Saturday).   

 

For preparation, the school will arrange rehearsals in the afternoon on 13 January 2023 and in the 

morning on 14 January 2023.  Student helpers and performers should attend the rehearsals and a 

separate parent circular will be issued later for the students concerned.  All other students will be 

dismissed at 12:45 p.m. on 13 January 2023. 

 

On 14 January 2023, all students should arrive at the venue punctually at 4:00 p.m. for attendance 

taking.  They must wear proper school uniform for the activity.  Participating parents are requested to 

be seated by 4:45 p.m.  On that day, all students must complete Rapid Antigen Tests (RATs) and take a 

photograph of the RAT stick with negative results as well as their names and date (14/1/2023) written 

down. 

 

In view of the local anti-epidemic measures adjusted by the Government, all students must attend the 

ceremony as the “Vaccine Pass” requirement for schools is lifted.  As a reminder, parents should 

inform the school in the morning and submit the parent letter and medical certificate afterwards in the 

case of your children’s absence due to sickness.  A holiday after the Speech Day will be arranged on 16 

January 2023.   

 

Thank you for your attention! 

 

 

Yours sincerely, 

 

 

 

 

Tam Kwok Hin 

Principal 
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學生可參考以下途徑前往伊利沙伯體育館／摩理臣山道遊樂場： 

 

⚫ 【港鐵】 銅鑼灣站時代廣場 A出口步行，需時約 10分鐘 

 

⚫ 【巴士】111號巴士…觀塘至堅尼地城 

⚫ 【巴士】111號巴士…坪石至中環 

⚫ 【巴士】116號巴士…慈雲山至鰂魚涌 

 

同學應在摩利臣山遊樂場集合，請依照以下位置，按班別排隊 

 

S1 

3A-4B 

4C-5D 

S6 

S2 
公園內空地 

公園遊樂設施 

伊利沙伯體育館 

伊館旁邊， 

公園對出後巷 



 

 

1A 1B 1C 1D 

2A 2B 2C 2D 

6A    6C 

6B    6D 

4A 4B 

 

3A 3B 3C 3D 

4C 4D 

 

5A 5B 5C 5D 

 


